
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VRIDOS  27 MAART 2006 
 
Aanwezig inclusief bestuur: (16) Dicky Janssen, Hannie Hoogendoorn, Ria Vermeulen,  
     Rolinda Janssen, Maryan Gorree, Kees v Vliet,  
      Bas Aantjes, Huib den Breejen, Bert de Groot,  
      en het bestuur. 
Afmeldingen: 

Bestuur:  Adriaan van Houwelingen (werk), André Gelauf (vakantie) 
Leden:  Rian Boer, Arjan Slob, Corry vd Berg, Maartje Blokland,  

Annemarie Gelauf, Geertje Overduin, Mirjam Overduin en 
Esther van Houwelingen, Rob van Genderen 

 
1. Opening 
Om 20:10 opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. Vooral de ereleden 
Bas Aantjes, Huib, Hannie, Maryan en Ria. Ook oud-voorzitter Kees van Vliet wordt 
van harte welkom geheten.  
 
2. Notulen ledenvergadering 22 maart 2005 
De aanwezigen krijgen gelegenheid om vragen te stellen en/of opmerkingen te 
maken over de notulen van vorig jaar, welke iedereen in de clubkrant heeft kunnen 
lezen. 
Er volgen vanuit de aanwezige leden geen vragen of opmerkingen, waardoor de 
notulen worden goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter Ben Klieverik en 
secretaris Hanneke Tukker. 
 
3. Verslagen van de afdelingen 
Ben bedankt de makers voor de mooie verslagen in het clubblad. Omdat iedereen 
de verslagen reeds thuis heeft kunnen lezen geeft, Ben  het woord aan de 
penningmeester Kees Timmerman voor het volgende agendapunt. 
 
4. Financieel verslag 
In de clubkrant was het financiële verslag reeds gepubliceerd. Tijdens de 
vergadering worden nog wat details uitgereikt aan de leden. Kees meldt dat 2005 is 
afgesloten met een batig saldo van ca € 700,- en dat dit een goed resultaat is. Kees 
vraagt of er vragen zijn naar aanleiding van dit verslag, welke niet worden gesteld. 
 
VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE: 
Bert de Groot en Rob van Genderen (als stand-in voor zijn zus Saskia) hebben de kas 
gecontroleerd. Bert geeft de complimenten aan Rob voor zijn inleving in de materie 
en geeft aan dat het weer perfect in elkaar zat en dat de stukken zijn goedgekeurd. 
Volgens Bert ligt er maar een smal pad tussen de kosten en de opbrengsten, dus we 
moeten met elkaar goed op de kosten letten. 
Bert en Rob worden namens het bestuur bedankt voor hun inspanningen. 
 
BENOEMING NIEUWE KASCONTROLECOMMISSIE: 
Afwezige Rob v Genderen zal voor volgend jaar weer worden gevraagd. Rolinda 
Janssen was reserve en wordt nu benoemd. Huib den Breejen biedt zich aan als 
reserve. 



 
5. Voorstel Contributieverhoging &  6. Begroting 2006 
 
Kees stelt voor om eerst punt 6 door te nemen, om als uitleg te gebruiken voor punt 
5. Voor 2006  komt Kees op een begroot negatief resultaat uit van ca 5500, - 
Dit is te verklaren door de verhoging van de zaalhuur met 1, - /uur  = ca 2700, - 
Ook stijgen de vergoedingen voor de trainers. Tevens is er vanuit het bestuur 
besloten om sommige trainers in loondienst te nemen, vanwege het feit dat zij 
boven de grens komen van wat je als vrijwilliger onbelast per jaar mag verdienen. 
Ook dit brengt weer extra kosten met zich mee. 
Maryan Gorree vraagt of de zaalhuur werkelijk ieder jaar verhoogd wordt. Kees 
geeft aan dat de gemeente de huur ieder jaar met een euro verhoogt. Kees zal 
hierover met de gemeente gaan praten, omdat dit boven de inflatie ligt. Ook al blijft 
de subsidie 50% van de zaalhuur. 
Bert de Groot vraagt of alle zalen in de verschillende kernen even duur zijn. Dit wordt 
bevestigend beantwoord. 
Tevens merkt Bert de Groot op dat de zaalhuur en de vergoedingen voor de leiding 
grote kostenposten zijn, waarop Kees aangeeft dat dit ook de hoofdkosten zijn van 
de vereniging. 
 
Kees legt uit dat Vridos er dus niet onderuit komt om de contributie te moeten 
verhogen. In de 4 jaar dat Kees nu penningmeester is heeft hij nog geen 
contributieverhoging door hoeven voeren, maar daardoor ontstaat er nu 
waarschijnlijk wel een schokeffect. De verhoging  voor de verschillende categorieën 
wordt op papier aan de aanwezige leden uitgedeeld.  
Kees legt uit waarom sport-fit afwijkt van de andere afdelingen. Deze afdeling 
betaalde minder, omdat zij een kwartaal minder zou sporten. Als je het vergelijkt met 
de andere afdelingen is het verschil twee weken. Het bestuur vindt dit te weinig om 
een afwijkende contributie te rechtvaardigen, zodat besloten is om deze afdeling, 
binnen 2 jaar, gelijk te trekken met de rest. 
 
Tevens stelt Kees voor om iedere 2 jaar een contributieverhoging toe te passen om 
dit soort extreme verhogingen als nu te voorkomen. 
Rolinda Janssen geeft aan dat de nieuwe contributie nog niet hoog is, als je die 
vergelijkt met andere verenigingen. Kees geeft aan dat het ook het streven van 
Vridos is om de contributie voor iedereen betaalbaar te houden. 
Maryan Gorree geeft aan dat het geen automatisme moet worden om contributie 
te verhogen. De betaalbaarheid moet niet uit het oog verloren worden. 
Bert de Groot kan zich wel vinden in het voorstel en vind het beter om dergelijke 
extremen als nu te voorkomen. 
Na deze opmerkingen gaan de leden akkoord met de voorgestelde 
contributieverhoging. 
 
7.  Bestuursverkiezing 
 
Herkiesbaar voor 4 jaar: 
Sport-in / Judo: Adriaan van Houwelingen 
Adriaan zit momenteel in de USA voor zijn werk, maar is herkiesbaar. Er hebben zich 
geen tegenkandidaten gemeld. Middels applaus wordt Adriaan door de leden 
herkozen. 



 
 
Herkiesbaar voor 4 jaar: 
Secretariaat: Hanneke Tukker 
Hanneke is sinds 1998 in het bestuur, maar wederom herkiesbaar. Er hebben zich 
geen tegenkandidaten gemeld. Middels applaus wordt ook Hanneke door de leden 
herkozen. 
 
Korte Pauze 
 
8. Mededelingen van het bestuur. 
 
Ben doet de volgende mededelingen: 
Uitbreiding sportzaal: 
Betreffende dit onderwerp is er deze maand een gesprek geweest tussen de 
Kindervreugd en de gemeente. Door kapitalisering van de huuropbrengsten kun je 
samen met de 300.000, - die er nog ligt, voor 7 ton investeren in een nieuw bij te 
bouwen zaal. Dit betreft een lage zaal. Realisatie over 5-7jr(mits alles wordt 
goedgekeurd) Voordeel is dat wij als vereniging ongeveer het alleenrecht hebben 
op deze zaal. 
 
Tevens hebben Ben en Kees een gesprek gehad met Dhr v Krugten van de Til. Deze 
pleit voor een nieuw te bouwen sporthal buiten de kern. Als men de huidige 
sportzaal platgooit en hier appartementen opbouwt is de sporthal al weer voor een 
groot gedeelte gefinancierd. Realisatie mogelijk over ca 10 jaar. Nadeel is dat er 
dan ook andere partijen van deze hal gebruik zullen maken. 
 
Huib geeft aan dat in een dergelijke hal een vaste beheerder zal komen. De vrijheid 
die Vridos nu heeft zal dan wegvallen, waardoor er een grote kans bestaat dat het 
Vridosgevoel kleiner wordt. Vraag is uiteraard wel of dit bij de leden ook zo leeft? 
 
Bert de Groot oppert dat ze op de nieuw te bouwen zaal wellicht ook nog 
appartementen kunnen bouwen. 
 
Bas Aantjes vraag of de exploitatie van de zaal in te zien is, zodat je precies weet 
wat de zaal kost. 
 
Op de vraag van Rolinda Janssen wat er in die tussentijd gebeurt, wordt 
geantwoord dat er geen mogelijkheid is in uitbreiding van materiaal en/of in  
bergruimte. 
 
Vrijwilligersavond: 
Ben deelt mee dat 10 juni gepland staat om een vrijwilligersavond te organiseren.  
 
Gondelvaart: 
9 september is er weer gondelvaart. Vridos wil hier wel aan mee doen, maar heeft 
daarvoor hulp nodig van de leden. Bij deze doet Ben dus een dringend beroep op 
enthousiastelingen die hiermee aan de slag willen. Een idee is om een Quinnes Book 
of Record nominatie in de wacht te slepen met het bakken van oliebollen. Wellicht is 
het mogelijk dat iedere afdeling een paar mensen levert. 
 



Giessenlandentoernooi: 
Ben meldt dat het 22 april weer volleybaltoernooi is ter ere van het 22 jarig bestaan 
van sportzaal Neerpolder. De gemeente voorziet niet meer in de kosten, dus deze 
activiteit wordt nu geheel door Vridos bekostigd en georganiseerd. 
 
Sportweek: 
De sportweek is dit jaar eerder ivm met feestweek Peursum, Pinksteren en WK 
voetbal. Hij wordt nu gehouden van 15 tot 20 mei. 
 
Ten slotte worden Maryan en Ria nogmaals in de bloemetjes gezet en voorzien van 
wat lekkers, vanwege hun afscheid en als dank voor hun jarenlange inzet voor de 
vereniging. 
 
9. Rondvraag 
 
Bert de Groot: 
*Wat zijn de spelregels voor sponsoring.   

Kees Timmerman zorgt dat hij deze informatie krijgt om door te spelen aan zijn 
werkgever. 

 
Bas Aantjes: 
* Is Vridos geïnformeerd over de buurtsport die de gemeente organiseert.? 

Brief met de vraag wat het doel hiervan is, als ook een klacht over de overlast 
is reeds onderweg naar de gemeente. Reactie nog afwachten. 

*Wordt het rooster regelmatig bijgewerkt, als ook de gegevens in de gemeentegids? 
 Het rooster in de clubkrant is afgelopen keer per abuis niet bijgewerkt. De  
  gemeentegids wordt ieder jaar opnieuw gecontroleerd. 
* Bas zou graag zien dat de afdeling volleybal meer aandacht krijgt om de leden te 
   behouden en nieuwe leden aan te trekken. 
  Hier wordt aan gewerkt, maar is een lastig onderwerp. 
 
Maryan Gorree: 
Merkt op dat zij samen met Ria verwend is. Ben geeft aan dat ze het verdiend 
hebben. 
 
 
 
10. Sluiting 
Om 21:50 sluit Ben Klieverik de vergadering en dankt iedereen  voor zijn/haar komst. 
 


